
PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN 
PN / 150128 5:e styrelsemötet § 1 – 9 
  

Sida 1 av 4 
 

Tid: Onsdag den 28 jan 2015 kl. 18.00 
Plats: Hos ordf. Lars-Inge Carlsson, Ekeby-Almby - Örebro 
Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Pontus Norlin (PN), sekreterare 
 Gunnar Gustafson (GG) 
 Rolf Elsrud (RE) 
 Jan Hörman (JH) 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns utan ändringar 

 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående möte godkänns utan ändringar. 

 

§ 4 Skrivelser/rapporter 

• Inget att rapportera 

 

§ 5 Ekonomiska läget 
Kassörens rapport 2015-01-28 

Likvida medel 

Kassa  1.183 kr 

Plusgiro  70.490 kr  

Asfaltfonden 65.634 kr 

Sparkonto  250.173 kr 

Obetalda fakturor om ca 7690 kr. 

 

Alla fastigheter har betalt årsavgiften. 
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§ 6 Vägstatus 

• Björksoppsvägens asfalt borttagen längst ner av Örebro kommun. 
Detta skall återställas. 

• LIC söker kommunen igen för att undersöka bekostning av nya 
skyltar för gatunamn 

o Fått kontakt med Jonas Hoff på kommunen som meddelar 
att kommunen inte täcker denna kostnad, trots att vi 
tidigare fått annat besked från kommunen 

o RE skickar fråga till REV om detta uttalande stämmer 

o Styrelsen undersöker vilka skyltar som behöver bytas ut 

• LIC undersöker vad det skulle kosta (och om det är 
möjligt/lämpligt) att byta ut belysning mot LED som drar betydligt 
mindre ström än de vi har idag 

• Farthinder, behov av stolpar på sidorna på vissa ställen alternativt 
annan lösning för att förhindra att det körs för långt ut på sidorna 
vilket på vissa ställen trycker sönder diken.  
Punkten kvarstår till våren. 
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§ 7 Övriga frågor 

• Några farthinder sönderkörda på Brunsoppsvägen, vi får hantera 
detta till våren 

• Ärendet kring nya brevlådor till Kantarellvägen fortsätter. Punkten 
kvarstår till våren när det går att jobba i marken igen. 

• LIC påminner snöröjare att Annelundsvägen skall plogas hela 
vägen runt 

• P-skylt för att markera parkeringen vid kärret behövs då bilar 
fortfarande parkerar i hörnet Kremlavägen/Champinjonvägen. 
Köps in tillsammans med beställning av andra skyltar. 

• Följande externa möten har genomförts sedan föregående möte 
(=period), grund för ekonomisk ersättning 

o inga  
 

Roll Antal möten perioden Antal möten 2014-2015 
accumulerat 

Ordförande  1 

Kassör   

Sekreterare    

Ledamot1 (GG)  1 

Ledamot2 (JH)   

Suppleant1 (ST)   

Suppleant2 (EN)   

 



PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN 
PN / 150128 5:e styrelsemötet § 1 – 9 
  

Sida 4 av 4 
 

 

§ 8 Nästa möte 
Nästa möte bestäms till den torsdag 16 apr kl 18.00 hos Lars-Inge 
Carlsson 
 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

_________________  _________________  

Pontus Norlin Lars-Inge Carlsson 


